



Strands IF:s Fotbollssektion

Styrelsemöte

2023-11-06

1. Mötets öppnande

Närvarande styrelsemedlemmar är: Meho Medic, Sheran Aljaf, Jens Nyholm, Gustav Åström

Anställda: Fredrik Sundfors, Kalle Ersjons, Olof Forsvik

2. Val av justerare

Fredrik Sundfors och Meho Medic

3. Övriga frågor som ska tas upp

- **Personal – nyrekrytering, nya avtal befintlig personal, medarbetarsamtal**

Vi avvaktar de kandidater som idag är aktuella. Får vi nej på dem så går vi vidare med att använda Clockwork som hjälp till rekrytering.

Meho kommer boka in medarbetarsamtal.

- **Styrelsen och undergrupper 2024 – förslag på namn? Vem bearbetar?**
En lista med namn påbörjas och Olof börjar ta kontakt med personer.

- **Ej betalda träningsavgifter (mitt förslag är att förklara för de som är kvar att de inte kan spela nästa om det inte betalas)**
En sista påminnelse går ut till de som inte betalt.
Inför nästa år så ska avgiften betalas innan första seriematch. Om den ej är betald då så kan spelaren inte medverka i verksamheten. Viktigt att ledarna för stöttning i att stöta på samt att informera om Ryon Jannes minnesfond.

- **Tillhörighet P16 – P19**

Bollnäs har tackat ja till platserna i både P17 div 1 och P19 div 1. Vi har ställt frågan om det är möjligt att vi kan delta i P17 och P19 norrut och väntar på svar från administrerande förbund där.

Utifrån dessa förutsättningar så sätter vi nu våra grupper och påbörjar arbetet med att sätta tränare i alla lag.

- **Tränare A-lag/P19**

Våfflan och Sören får förfrågan att träna A-lag/P19 2024.

Tomas Ehrenbrandt och Jonas Karlsson får förfrågan att stötta dem.

- **Föreningsgym Ibalans**
Vi är inte intresserade av föreningsgym för varje medlem utifrån de kostnader som presenterats idag.
Kalle och Olof tar kontakt med Ibalans och tar fram ett förslag på ett upplägg där P16 och uppåt blir erbjuden fysträning.
- **Rapport från möte mellan grupper som haft lag anmält i en årskull över**
Om vi fortsatt ska ha nivåindelade grupper så behövs en mycket tydligare styrning kring hur detta ska regleras under säsong för att inte bli permanenta grupper.
- **Hudik Cup**
Anmälningarna rullar på. Taktar något efter fjolåret just nu, men svårt att bedöma i ett så tidigt skede.

4. Kvarvarande från föregående protokoll

5. Ekonomi

Ser fortsatt bra ut. Vi kommer göra ett positivt resultat för 2023.

6. Övriga frågor

Beslut att fatta vid nästa möte:

Medlemsavgift för ledare. Hur subventionerar vi avgifter för ledarna 2024?
Träningsavgifter 2024.

7. Nästa möte

4 december 19:00

8. Mötets avslutande

Protokollförare
Olof Forsvik



Justeras
Fredrik Sundfors



Justeras
Meho Medic